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Звездина Т.М. Бремя расходов на содержание общего имущества в многоквартирном доме
В статье автор анализирует действующее законодательство, регулирующее возложение на собственников 

помещений в многоквартирном доме расходов на содержание общего имущества, структуру расходов, порядок 

установления размера платы за содержание помещения в многоквартирном доме, а также рассматривает ряд 

спорных вопросов правоприменительной практики в указанной сфере.
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Zvezdina Tatyana M., Assistant Professor of the Department of Entrepreneurial Law of the Ural State Law University 

(USLU), Candidate of Legal Sciences, Assistant Professor. Burden of Communal Property Maintenance Expenses Carried 
by Premise Owners in an Apartment Block

In the article, the author analyzes the applicable laws regulating imposition of communal property maintenance expenses 

on premise owners in an apartment block, the expense structure, procedure for establishment of the amount of the premise 

maintenance fee in an apartment block; reviews a number of challenging issues of the law enforcement practice in the 

indicated sector.
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